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Fractie van het CDA van de gemeenteraad Barneveld 
De heer J.M. Schipper 
 
  
 
 
 
   

 

Geachte heer Schipper, 
 
Op 19 november 2018 heeft u, op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening 
van de gemeenteraad, schriftelijke vragen gesteld over de doorrijhoogte van het via-
duct op de Kallenbroekerweg. Hierbij reageren wij op uw vragen. 
 
Vraag 1. Deelt u de mening van de fractie van het CDA dat het waarschuwingsbord bij 
het A30-viaduct aan de Kallenbroekerweg niet goed zichtbaar is? 
 
Antwoord: Nee, het waarschuwingsbord en de vooraankondigingen zijn goed zichtbaar. 
Komend vanaf de Schoutenstraat zijn er 4 (vooraankondigings)borden aanwezig die de 
beperkte doorrijhoogte aanduiden. Komend vanaf de Otelaarseweg en richting Stou-
tenburgerweg wordt de beperkte doorrijhoogte door middel van 2 borden aangeduid. 
 
Vraag 2. Bent u het met de fractie van het CDA eens dat de waarschuwingsborden die 
op redelijke afstand van het viaduct staan door verkeersdeelnemers over het hoofd kan 
worden gezien? 
 
Antwoord: Ja, het is mogelijk om het bord over het hoofd te zien. Daarom worden de 
borden ook herhaald (zie antwoord vraag 1). 
 
Vraag 3. Bent u bereid om de waarschuwingsborden op het A30-viaduct te plaatsen, 
zodat de waarschuwingsborden voor verkeersdeelnemers beter zichtbaar zijn? 
 
Antwoord: Ja, hiertoe zijn wij bereid. In overleg met Rijkswaterstaat (eigenaar viaduct) 
wordt bekeken of bebording aan of dichterbij het viaduct mogelijk is. In dit overleg 
wordt ook de mogelijkheid voor attentie verhogende markering op het viaduct meege-
nomen. Het contact hierover met Rijkswaterstaat is gelegd. 
 
Vraag 4. Bent u het met de fractie van het CDA eens dat met het plaatsen van een 
waarschuwingsbord op het viaduct de verkeersveiligheid toeneemt? 
 
Antwoord: Ja, wij gaan er vanuit dat dit de situatie verduidelijkt. 
 
Vraag 5. Zijn er bij u meer viaducten binnen de gemeente bekend waar het waarschu-
wingsbord slecht zichtbaar is? 
 
Antwoord: Nee. 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 

 

H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris              burgemeester 

 

 
 


